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گل گهر ســـیرجان بعد از شـــروع توفانی در رقابت های فصل بیستم 

لیگ برتر چند هفته ای روند نتیجه گیری اش پرفرازونشـــیب شـــده و 

نتوانســـته است آن دوره درخشان خود را در ابتدای فصل ادامه دهد. 

بـــا این حال این تیم که فقط دو ســـال از حضورش در رقابت های لیگ 

برتر ســـپری می شـــود و تجربه کوتاهی از حضور در سطح اول فوتبال 

ایران را در کارنامه دارد در همین ســـال دوم درحالی به عنوان یک تیم 

قابل احترام و مدعی خودش را در فصل جاری معرفی کرده که دغدغه 

ســـیرجانی ها در فصل گذشته یعنی ســـال اول حضور این تیم سقوط 

نکردن دوباره به لیگ دســـته اول بود، ولی از زمانی که امیر قلعه نویی 

ســـرمربی مطرح و باتجربه فوتبال ایران که سابقه حضور در تیم هایی 

مثل تیم ملی فوتبال ایران، استقلال، سپاهان، تراکتور، ذوب آهن و مس 

کرمان را در کارنامه دارد هدایت سیرجانی ها را برعهده گرفت روزهای 

خوش گل گهر نیز آغاز شـــد و با تیمی که قلعه نویی بســـت و تمرینات 

آماده سازی ابتدای فصل سیرجانی ها، این تیم در فصل جدید در قامت 

یک مدعی ظاهر شـــد و تا مدتی صدرنشین لیگ برتر هم بود. اگرچه 

کمـــی گل گهر در این هفته های اخیر در امر نتیجه گیری متزلزل ظاهر 

شده اما قلعه نویی معتقد است اگر داوری ها کمی با این تیم مهربان تر 

بودند و گل گهر از ناحیه داوری و ســـوت های اشـــتباه متضرر نمی شد 

درحالی که همچنان با ۱۹ امتیاز در رده ششـــم قرار دارد می توانست 

حالا بین تیم های صدرنشـــین قرار داشـــته باشد. درخصوص اتفاقات 

مرتبط با گل گهر فرصتی دســـت داد تا بعد از مدت ها با ژنرال فوتبال 

ایران همکلام شـــویم. گفت وگوی »فرهیختگان« با ســـرمربی گل گهر 

سیرجان را در ادامه می خوانید.

از فوت ناگهانی مهرداد میناوند و علی انصاریان صحبت مان را شروع 

کنیم. دو عزیزی که از جمع فوتبالی ها پر کشیدند و واقعا حیف شدند. 

شما زمانی که مدیر ســـازمان فوتبال استقلال بودید با علی انصاریان 

کار کردید. 

ابتدا باید عرض تســـلیت خودم را نســـبت به درگذشـــت این دو عزیز و همه 

خانواده هایـــی که به خاطر کرونـــا عزیزان خود را از دســـت دادند ازجمله 

خانواده هـــای محترم میناوند و انصاریان داشـــته باشـــم، بـــه هر حال ما 

حرف هایمـــان را قبـــا زده بودیم و این حرف هایی که الان دوســـتان مطرح 

می کننـــد من خیلی جلوتر از اینها گفته و به آنها پرداخته بودم، ضمن اینکه 

درخصوص کرونا و اتفاقاتی که به وجود آمد خیلی جلوتر از اینها پیش بینی های 

لازم را انجام داده و در مجموع گفتنی ها را گفته بودم. شاید الان بعد از فوت 

این دو بنده خدا خیلی ها بخواهند برخی مسائل را عنوان کرده و شفاف سازی 

کنند اما اگر آرشـــیو مصاحبه های من را ببینید خیلی جلوتر از اینها به این 

صحبت ها پرداخته و هشدارهای لازم را داده بودم که باید از موج های بعدی 

کرونا جلوگیری کرده و مردم هم باید مراقبت کنند و همان زمان عنوان کردم 

مســـئولان باید هر چه سریع تر به فکر تهیه واکسن برای مردم باشند و حتی 

عنوان کردم که این واکسن باید از جنس خوب تهیه شود. این حرف ها را جلوتر 

زده بودم اما دوستان اجازه نمی دهند حرف های من انعکاس زیادی پیدا کند 

اما در یک برنامه تلویزیونی و در چند مصاحبه رادیویی این صحبت ها را کرده 

و در این خصوص هشدارهای لازم را داده بودم و آرشیو آنها هم موجود است. 

در هر صورت جامعه ورزش دو عزیز خود را از دست داد و خیلی از خانواده ها 

هم به خاطر شـــیوع ویروس کرونا داغدار شـــده اند و این مسائل جای تاثر و 

تاســـف دارد. نمی دانم چه بگویم جز اینکـــه آرزو کنیم خدا به خانواده های 

آنها صبر بدهد و آنهایی که از دســـت دادیم را قرین رحمت کند و ان شاءالله 

با انبیا و اولیا همنشین شوند. 

علی انصاریان در آن ســـالی که به اســـتقلال پیوســـت در لیست شما 

بود یا صمد مرفاوی خودش درباره جذب این بازیکن اقدام کرده بود؟

به هر حال بحث ما این است که خروجی کار علی انصاریان به طوری بود که 

هم طرفداران استقال و هم طرفداران پرسپولیس ایشان را دوست داشتند. 

یک زمان یکی جابه جا می شود و این اتفاق نمی افتد اما علی انصاریان با وجود 

اینکه به استقال آمد بعد از اینکه فوتبالش تمام شد مورد احترام و مقبولیت 

هواداران هر دو تیم قرار گرفت و شخصیتی داشت که همه دوستش داشتند. 

خـــدا هم او و هم مرحوم میناوند را رحمت کند. فوت این دو عزیز خیلی خبر 

تلخی برای همه خصوصا جامعه فوتبال بود. 

به گل گهر برســـیم، لیگ را توفانی شـــروع کردید و به صدر جدول هم 

رسید اما در ادامه برخی مشکلات باعث شد تا نتایج دور از ذهنی برای 

این تیم سیرجانی به دست بیاید. 

ایـن یـک چیـز طبیعـی اسـت. تیم گل گهـر نیز چنـد بخـش دارد، بخش اول 

ایـن اسـت کـه مدیـران عاقه منـد بـه ورزش و فوتبـال دارد و آنهـا بـه دنبـال 

این هسـتند که زیرسـاخت های خود را توسـعه داده و درحال انجام کارهای 

خوبـی هسـتند و بخـش دوم بـه تجربـه تیـم در لیـگ برتـر مربـوط می شـود 

کـه ایـن تیـم درحـال حاضـر سـال دوم حضـور در لیـگ را تجربـه می کنـد. 

در هـر صـورت شـرایط تیمـی کـه سـال دوم حضـورش را تجربـه می کنـد بـا 

شـرایط تیم های بزرگی مثل فولاد خوزسـتان، سـپاهان، تراکتور، اسـتقال، 

پرسـپولیس، صنعت نفت و... فرق می کند چراکه اینها سـابقه چندین سـال 

حضـور در لیـگ برتـر را دارنـد. از سـوی دیگـر در خـود تیـم دو نـوع نگـرش 

وجـود داشـت، یـک نـوع نگـرش اینکـه یک سـری از دوسـتان از بیـرون آمده 

و برخـی اظهـارات را مطـرح کـرده بودنـد و یک سـری نگـرش مبنی بـر اینکـه 

این تیم سـال گذشـته اسـترس نیفتادن را داشـت؛ با این وجود از زمانی که 

بـه تیـم اضافـه شـدیم تمرینـات خوبـی را انجـام داده و نتایج خوبـی را هم در 

همـان هفته هـای ابتدایـی گرفتیـم منتهـا در ادامـه دو معضـل به وجـود آمـد 

و برایمـان مشکل سـاز شـد، یکـی اینکـه بـه هر حال امروز شـاهد آن هسـتید 

کـه سـوت یـک داور حتـی بـرای تیم هایـی کـه بـزرگ هسـتند و تجربـه دارنـد 

می توانـد نتیجـه را برگردانـد امـا بـرای مـا ایـن اشـتباهات کـه عقیـده داریـم 

سـهوی بـوده طـی چندیـن هفتـه باعـث شـد تـا از ایـن اشـتباهات ضربـه 

بخوریـم. در هـر صـورت مـا از بازیکنانـی بهـره می بریـم کـه تجربـه آنچنانـی 

ندارنـد هرچنـد از چنـد بازیکـن باتجربـه هـم اسـتفاده می کنیم امـا مجموعه 

تیـم ایـن نگـرش را نداشـته و وقتـی طـی چنـد هفتـه نتیجـه بـازی بـا اشـتباه 

داوری رقـم بخـورد تیـم از لحـاظ روحـی و روانـی به هـم می ریزد. مشـکل دوم 

مـا ایـن بـود که نمی توانسـتیم از موقعیت های مان اسـتفاده کنیم و گل های 

سـاده دریافـت می کردیـم. بـا ایـن حـال تـا همین جـا هم مـا خیلـی کارهای 

بزرگـی انجـام دادیـم یعنـی تیمـی کـه سـال گذشـته به دنبـال نیفتـادن بود 

امـروز تـا ایـن انـدازه توقعـات را بالا برده کـه همه توقع دارنـد در بالای جدول 

باشـد، یعنـی کار بزرگـی انجـام شـده هرچنـد مـا روز اول قـول دادیـم کـه بـه 

دنبـال ثبـات تیمـی هسـتیم امـا امـروز دوسـت و دشـمن همـه از بازی هـای 

گل گهـر لـذت می برند. 

همان طـــور که خودتان گفتیـــد آن اوایل گل گهر توقعـــات را با نتایج 

درخشـــانی که کســـب کرد بالا برد و حالا شاید یک مقدار نتایج امروز 

این تیم به همین دلیل دور از ذهن جلوه می کند. 

بله، درست است اما الان هم ما طی دو هفته گذشته نتایج خوبی کسب کردیم 

و ۴ امتیاز به دســـت آوردیم و گلی هم نخوردیم آن هم درحالی که با دو تیم 

سختکوش بازی کردیم. به هر حال تیم هایی مثل سایپا و نفت مسجدسلیمان 

مقابل تیم های بزرگ در لیگ امسال نشان دادند که حرف های زیادی برای 

گفتن دارند و ما حتی می توانستیم نفت مسجدسلیمان را هم شکست دهیم 

به خصـــوص اینکه در نیمه دوم فوتبال خوبی بازی کردیم اما چیز مهمی که 

وجود دارد این است که گل گهر باید تقویت شود چون الان 11، 12 بازیکن 

داریم و بقیه کمی با نفرات اصلی فاصله دارند. 

به داوری ها درحالی اشـــاره کردید که امســـال یک مقدار شرایط از این 

لحاظ فاجعه اســـت و در سایر دیدارها هم شاهد اشتباهات تاثیر گذار 

از ناحیه داوری هستیم. فکر نمی کنید وقت آن رسیده تا از کمک داور 

ویدئویی استفاده شود؟ 

اگر فوتبال های روز دنیا را ببینید همه داوران بزرگ هم اشـــتباهات بزرگی را 

مرتکب می شوند اما آنجا کمک داور ویدئویی هست که عدالت را برقرار می کند 

یا اگر بازی های اروپایی را شب ها ببینید اگر کمک داور ویدئویی نباشد خیلی 

از نتایج می تواند به طور دیگری رقم بخورد. کمک داور ویدئویی امروز درحال 

برقرار کردن عدالت در فوتبال دنیاست، بنابراین فوتبال ما هم نیاز دارد که این 

اتفاق هر چه ســـریع تر رخ دهد و سیستم کمک داور ویدئویی در ورزشگاه ها 

مجهز شده و این مهم هر چه سریع تر محقق شود. 

چندی پیش صحبتی داشـــتید که باعث ناراحتی برخی داوران شد و 

اعلام کردید حاضرید از داوران دلجویی کنید. 

در هر صورت این اشـــتباهات برای من و تیم من وجود داشته و من اسم سه، 

چهار داوری را که آوردم، از این منظر دلجویی کردم. 

جالب اینکه برخی از داوران به کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال رفته 

بودند تا از شـــما شکایت کنند ولی انگار این جلسه در دفتر سرپرست 

فدراسیون با صرف چای و شیرینی ختم به خیر شده است. 

نمی خواهـــم وارد این بحث ها بشـــوم اما می خواهم تاکید کنم که طی چند 

ســـال گذشته تیم های من از ناحیه داوری خیلی متضرر شده اند و این چند 

هفته اخیر نیز در گل گهر واقعا از این ناحیه آســـیب دیده ایم. من معتقدم از 

۴ بازی ای که باختیم حداقل باید ۸ امتیاز می گرفتیم حالا با این وضعیت ۸ 

امتیاز هم نه، شـــما ۶ امتیاز به ما اضافه کنید و یک بازی هم نسبت به سایر 

تیم ها کمتر انجام دادیم و اگر این اتفاق می افتاد و مشکات داوری نبود ببینید 

الان کجای جدول بودیم. ما تیمی نیســـتیم که اگر بازیکنان مان هر هفته به 

مشـــکل بخورند، بخواهیم با این وضعیت تیم را جمع وجور کنیم. حالا شاید 

یکی دو هفته بتوان جمع کرد اما طی هفته های متوالی کار سخت می شود. 

یادم می آید یک بزرگی حرف خوبی می زد و می گفت اشتباه وقتی تکرار شود 

می شود تصمیم! حالا ما خیلی روی این حرف صحه نمی گذاریم و می گوییم 

ان شاءالله این اشتباهات سهوی بوده باشد اما من باز هم ایراد تاکتیکی تیمم 

را هم می پذیرم که از موقعیت های مان استفاده نکردیم و خیلی هم ساده گل 

خورده ایم اما با همه اینها اگر یک کمک داور ویدئویی در ورزشـــگاه ها وجود 

داشت مطمئنا برای گل گهر نتایج طور دیگری رقم می خورد. 

یادمان می آید آن زمانی هم که در اســـتقلال بودید خیلی از داوری ها 

دل خوشی نداشـــتید و بعدا این اتفاقات یعنی متضرر شدن از ناحیه 

داوری در تیم هایی مثل سپاهان نیز در زمان سرمربیگری شما در این 

تیم ادامه پیدا کرد. به نظر شما با قلعه نویی مشکل دارند یا با تیم هایی 

که او هدایت آنها را می پذیرد؟

مـــن حرف هایم را زدم و دیگر نمی خواهم به این مســـائل خیلی ورود کنم و 

توضیح بیشتری بدهم. 

جمعه اول اســـفند قرار است با پرســـپولیس بازی کنید. آیا زود است 

بخواهیم درخصوص این دیدار حساس و مهم به صحبت بپردازیم؟

اصـــا الان حرفی نمی زنیم چون تمام فکـــر و ذکرمان بازی هفته بعدمان با 

نســـاجی مازندران اســـت و روی این دیدار تمرکز کرده ایم و برنامه های مان 

براساس این بازی چیده شده است. 

نســـاجی اگر چـــه در فصل جاری نتایج خوبی نگرفتـــه اما در دیدار با 

تیم های بزرگی مثل اســـتقلال و پرســـپولیس نشـــان داد تیم چغر و 

قابل احترامی است. 

نساجی واقعا تیم خیلی خوب و با برنامه ای است اما تیم های بزرگ دنیا هم 

مثل همین رئال مادرید که از تیم های پرطرفدار و ثروتمند دنیا به شمار می رود 

وقتی با چالش مواجه می شـــوند خیلی سخت از این شرایط خارج می شوند 

درحالـــی که رئال مادرید ایـــن همه بازیکن خوب و مربیان بزرگی دارد اما به 

یکباره چندین هفته نتیجه نمی گیرد یا تیمی مثل بایرن مونیخ در جام حذفی 

به یک تیم دســـته دومی می بازد. بالاخره این موارد جزئی از 

فوتبال هســـتند. نساجی هم به نظر من تیم خوبی است 

و واقعا باید از آقای حدادیان، مالک این تیم تشکر کرد 

که بخش خصوصی ورود کرده و چون خودش مازندرانی 

است به عشق مردم مازندران با این شرایط بد اقتصادی 

دارد برای این تیم هزینه می کند و مطلع هستم که این تیم 

از لحاظ پرداختی و پشتیبانی و رفت وآمدها تیمی است که 

انضباط دارد. حدادیان نیز نشان داده خیلی اهل مصاحبه و 

حاشیه نیست، او رفیق چندین ساله من است و سال هاست 

از نزدیک او را می شناســـم و فقط عاشـــق خدمت به نماد 

مازنـــدران  مـــردم 

یعنی باشگاه نساجی است. 

بنابراین خیلی دوســـت دارد خدمت 

کند و با اینکه شـــرایط اقتصادی امروز خیلی 

خوب نیست اما طبق قول و حرفی که زده بود حتی خیلی 

مواقع جلوتر به تعهداتش عمل می کند. در هر صورت برای 

تیم های بزرگ هم این اتفاقات می افتد نساجی که دیگر 

جای خودش را دارد و نمی خواهم وارد جزئیات بشـــوم. 

با این حـــال امیدواریم این تیم قدیمی و ریشـــه دار و 

مردمی حمایت شود. یک سری آدم ها به عشق ورزش 

می آیند اما یک ســـری هم هستند که در همین فضا 

به دنبال تبلیغات و سوءاســـتفاده ها هستند اما این 

بنده خـــدا دنبال این کارها نیســـت. امیدواریم به 

هر حال نســـاجی دوباره به روزهای خوب گذشـــته 

برگردد چون مردم عاشـــق این تیم هستند و با این 

تیم خاطرات زیادی دارند. مردم مازندران به عشـــق 

نساجی می خوابند و به عشق نساجی بیدار می شوند 

و به عشق نســـاجی زندگی می کنند و با آمدن استاد 

جالی که ســـال گذشـــته هم در آن شرایط سخت به 

کمک این تیم آمد مطمئنم امســـال هم حتما با آمدن 

ایشان اتفاقات خوبی برای این تیم مازندرانی رخ می دهد 

و او می تواند به نساجی کمک کند. 

کمی هم درباره انتخابات فدراسیون فوتبال صحبت 

کنیم. آیا روزهای روشنی را برای فوتبال ایران متصور 

هستید. 

در این خصوص من موضـــع خاصی ندارم اما بحث من 

این اســـت هر فردی که به عنوان رئیس بعدی فدراسیون 

فوتبال انتخاب می شود بتواند فوتبال ما را از این مشکات 

و معضاتـــی که دارد نجات دهد. شـــما ببینید که بعد از 

رئیس جمهور این رئیس فدراسیون فوتبال است که همیشه 

و همه جا دیده می شـــود و ریاســـت فدراسیون فوتبال یک 

جایگاه مهم اســـت چون همه جای دنیا و در همین ایران که 

درباره آن صحبت می کنیم همه مردم عاشـــق فوتبال هستند 

چون با فوتبال زندگی می کنند. لیاقت فوتبال ما این نیست که 

هنوز داوران ما سیستم رادیویی نداشته باشند و دستمزدهایشان 

حداقلی باشـــد و حتی همان حداقل ها را هم نگیرند و همان هم 

عقب بیفتد. این درحالی اســـت کـــه از کمک داور ویدئویی هم 

خبری نشود. نباید این وضعیت زیرساخت های مان باشد که البته 

بخشی از آن به فدراسیون فوتبال مربوط است و بخش دیگر ربطی 

به آن ندارد اما امیدواریم یک رئیس فدراسیونی بیاید که به فوتبال 

ما خدمت کند و این مشکاتی که داریم را هر چه زودتر برطرف کند. 

کاندیداها مشخص شده اند. فکر می کنید چنین فردی در بین 

این کاندیداهای ریاست فدراسیون فوتبال وجود داشته باشد 

که بخواهد فوتبال را از این وضعیت نجات بدهد. 

من به صورت کلی حرف هایم را مطرح کردم و امیدوارم هر کســـی که 

می آید این مشکات و دغدغه های فوتبال ما را برطرف کند. 

در جریان اتفاقات رخ داده در اسقلال هستید؟ در ظاهر شرایط 

این تیم امروز به هم ریخته است. 

اصا و ابدا نمی خواهم در مورد جایی که در آن مسئولیت ندارم صحبت 

کنم. در برنامه تلویزیونی هم درباره اســـتقال و پرسپولیس از من سوال 

شد و من گفتم این دو تیم سرمایه ملی هستند و باید به آنها رسیدگی کرد 

اما در مورد شرایط امروز استقال چون مسئولیت ندارم نمی توانم صحبت 

کنم و الان تمام فکر و ذکرم موفقیت گل گهر اســـت و اگر ان شاءالله عمری 

باشد و زمانی باشد می توانیم سیرجان را به عنوان یکی از قطب های فوتبال 

ایران تبدیل کنیم چون هم مردم خوبی دارد و هم از مدیران دلســـوزی بهره 

می برد و هم اینکه پتانسیل لازم را دارد و می توان با یک برنامه ریزی و آکادمی 

خوب آنجا را به عنوان یکی از قطب های فوتبال ایران و چه بسا پایتخت 

فوتبال کشور مطرح کرد. من درخصوص جایی که مسئولیت 

دارم صحبت می کنم و درباره جایی که مسئولیت ندارم 

اصا و اخاقا درست نیست که بخواهم حرفی بزنم. 
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